
                                                                                                       

 

                    Protokoll KGFS styrelsemöte 

 
Tid: 2022-02-15  

Plats:  Tölö IF, Hamravallen 

Kallade:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Jonas Lansing (JL), 

  Lars Juviken (LJ) och Gunilla Gustafsson (GG)  

   

1.  LJ öppnande mötet. 

 

2.   GG valdes till protokollsjusterare.   

 

3. Dagordningen godkändes. 

 

4.  Genomgång av protokoll 2021-09-28 och ordförandeträff 2021-11-28.  

 

5.  Planeringsmöte hos Kungsbacka IF för tävlings- och evenemangsansvariga 29/3  

 och informationsmöte för de anmälda lagen 28/4. 

 Beslutades att RN kallar till möte med föreslagna huvudansvariga från Onsala BK, 

 Kullavik IF och Lerkils IF den 1 eller 2/3. Från styrelsen deltar RN och JL. 

 

 Beslutades att RN köper in fyra beachflaggor med KGFS- och Fairplayloggor.  

 
6.              18 nyutbildade distriktsdomare varav fem är från Kungsbacka. Samtliga är    

manliga. KGFS tar kontakt med de domare som blir godkända efter licensiering  
i Steg 1. Planering inför en aktivitet för samtliga Steg 1-domare pågår.  

 
Är viktigt att föreningarna senast före årsmötet 3/4 anmäler till JL vem som är 
domaransvarig i föreningen. 
 
Beslutades om rekommenderande domararvoden 2022, bilaga 1. 
JL distribuerar till samtliga föreningskanslier. 

 
7.               Resultat- och balansräkningarna 2021 fastställdes. Beslutades att föreslå  
                  årsmötet att årets vinst 55 296 kr överförs i ny räkning. 
                   



                  Beslutades att fastställa förslaget till Verksamhetsberättelse 2021.  
 
8.              Budgeten för 2022 gicks igenom, men kan komma att ändras något efter 
                  möte om Kungsbacka Lekens organisation. 
 
                 Beslutades att fastställa förslaget till Verksamhetsplan 2022. 
 
                 Beslutades föreslå årsmötet oförändrad medlemsavgift 1 000 kr. 
 
9.               Årsmötet beslutades att genomföras 3/4 kl. 17.00 hos Tölö IF, Hamravallen. 
  
10.            Övriga frågor. 
                  GG informerade att nuvarande styrelse i HFF fungerar mycket bra och 
                  valberedningen föreslår omval för samtliga som står för omval. 
 

Beslutades att KGFS erbjuder sig att i stället för Lerkils IF, tillsammans  

med RF-SISU bjuda in till föreläsning med Johan Fallby 19/3. 

 RN informerade om förändringarna i det statliga LOK-stödet från 2022.  

 Infon finns via denna länk: https://www.rf.se/bidragochstod/lok-stod/ 

 

 

11.  LJ avslutade mötet. 

 

 

Ronny Norberg                               Gunilla Gustafsson 

Sekreterare                                     Protokollsjusterare 

https://www.rf.se/bidragochstod/lok-stod/

